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حجت الاســام قلی پور یکی از کارآفرینان 
نمونه اســتان اصفهان در خاک مزرعه شــور 
سجزی اصفهان موفق به پرورش ماهی قزل آلا 

شده است.
این روحانی اصفهانی که در کنار دروس حوزوی، 
در رشته کارشناسی حقوق و کارشناسی ارشد شیلات 
هم تحصیل کرده، ترجیــح داده وارد عرصه تولید و 

اشتغال شود.
وی با بیان این که شوری آب این منطقه بالاست 
و حدود 20 درصد آب نمک است، گفت: کارشناسان 
اذعــان کردند که پرورش ماهی قــزل آلا در این آب 
امکان پذیر نیســت اما با تحقیق و رعایت اصول برای 
نخســتین بار در اصفهان از سال 85 توانستم در این 

منطقه ماهی قزل آلا پرورش دهم.
ایــن کارآفرین اصفهانی افــزود: در این مزرعه 5 
هکتاری 10 استخر پرورش ماهی داریم که ماهی های 
یک گرمی را برای ورود به بازار  پرورش داده و به فروش 
می رسانیم و در هر دوره بیش از 15 تن برداشت ماهی 

داریم که نصف بیشتر آن سود خالص می شود.
وی با بیان اینکه آب شــور نه تنها مانع کار نشده 
حتی مزیتی هم نسبت به پرورش ماهی در آب شیرین 
و قنات دارد، افزود: آب شــور اجازه رشد هیچ انگل و 
باکتــری را در ماهی نمی دهــد و این ماهی ها بدون 

هیچ گونه افزودنی کاملًا سالم هستند.
قلی پور گفت: در این مزرعه از آب استفاده بهینه 
می شــود به این صورت که آب از اســتخرهای بتنی 
تخلیه، وارد اســتخرهای خاکی می شود که در آن جا 
هم ماهی پرورش می یابد و دوباره تخلیه و به کانال های 
زهکشی می رود و دوباره به چرخه بازمی گردد، و هیچ 

آبی به هدر نمی رود.
وی افزود: قســمتی از این مزرعه 5 هکتاری را به 
پرورش شــترمرغ اختصاص داده ام که در حال حاضر 

50 جوجه شترمرغ خریداری کرده ام.
گردش مالی صنعت پرورش ماهی در این مزرعه 
سالانه 100 میلیون تومان است، البته این کارآفرین 
اصفهانی در کنار پرورش ماهی و شــترمرغ، کشــت 
درخت پســته را هم به دلیل مقاومت برابر خشــکی 
در دســتور کار دارد و بخشی از مزرعه را هم زعفران 

کاشته است.

بســیج ســازندگی هم وام 30 میلیون تومانی در 
اختیار این کارآفرین نمونه قرار داده است.

حجت الاســلام قلی پور می گوید: مــردم وقتی 
می بینند که یک روحانــی کار تولید دارد لباس های 
معمولــی می پوشــد و در زمین کار می کند بســیار 
تعجب می کننــد، اما باید این را یــادآوری کنم که 
پیغمبر اکــرم)ص( و ائمه اطهــار )ع( و علمای بزرگ 
همه کار می کردند، و کسی که برای خانواده اش تلاش 
می کند همانند مجاهدی است که در راه خدا شمشیر 

می زند و می جنگد.

روحانی اصفهان در آب شور ماهی قزل آلا پرورش می دهد

ساری- خبرنگار کیهان:
استاندار مازندران تکمیل سدها را از مطالبات 

جدی مازندران دانست.
ربیع فلاح جلودار در اجلاسیه ائمه جمعه استان 
که در شهرستان بابل برگزار شد با اشاره به شناسایی 
و پاکسازی 30 منطقه آلوده استان از کاهش و توقف 
آمار طلاق در سال جاری خبر داد و افزود: همچنین 
در حوزه رشــد جمعیت نیز وضعیت مازندران بهبود 

یافته و با افزایش زاد و ولد در استان مواجه هستیم.
اســتاندار مازندران از کاهش 17 درصدی غریق 
در طرح دریا خبر داد و افزود: تا پایان ســال 97 همه 
روستاهای مازندران از نعمت گاز برخوردار می شوند، 
و با صرف اعتباری بالغ بر هزار میلیارد تومان و با 170 
کیلومتر لوله گذاری عملیات انتقال گاز دامغان به نکا 
اجرایی شده و انشاءالله تا 50 سال دیگر در زمینه گاز 

استان با مشکلی مواجه نخواهیم شد.
فلاح ادامه داد: زمینه دسترسی آب آشامیدنی سالم 
به 366 روستا فراهم شده و عملیات آبرسانی به 114 

روستا نیز در حال اجراست.
اســتاندار مازندران اضافه کرد: در زمینه اشتغال 
نیز نســبت به سال 95 شاهد بهبود وضعیت اشتغال 
در اســتان هســتیم به طوری که در بهار امسال نرخ 
بیکاری تک رقمی شــد و براساس برنامه ریزی صورت 
گرفته در ســال جاری باید 40 هزار شغل جدید در 

استان ایجاد کنیم.
وی گفــت: با تعاملی که با بانک هــای مازندران 
داشتیم در سال 95 جزو استان هایی بودیم که بالاترین 
تســهیلات را به واحدهای تولیدی اســتان دادیم و 
براســاس این طرح 1100 واحد تولیدی از تسهیلات 

مناسب برخوردار شدند.
استاندار مازندران از بهبود وضعیت برنج در استان 
خبر داد و گفت: 45 درصد از برنج کشور در مازندران 
تولید می شود و درسال جاری با افزایش تولید برنج نیز 
مواجه هستیم، امسال 3هزار هکتار سطح زیر کشت 
برنج در مازندران افزایش یافته اســت و در راســتای 
حمایت از این محصول استراتژیکی ورود هرگونه برنج 
خارجی به استان را قاچاق اعلام کردیم و از محصولات 

کشاورزان به طور جدی حمایت می کنیم.
وی از کاهش 40 درصد بارندگی در اســتان خبر 
داد و افزود: با وجود کم آبی کشــاورزان ما با مشــکل 
جدی مواجه نشــدند، با افتتاح ســد گلورود تا سال 
آینده بسیاری از مشکلات مردم منطقه شرق استان 

نیز مرتفع می شود.

دامغان - خبرنگار کیهان:
با آغاز برداشت زردآلو در دامغان، یک باغدار با تولید 27 تن 

در هکتار محصول، عنوان باغدار نمونه را کسب کرد.
نعمت الله جمالی باشی یکی از باغداران دامغانی توانسته با بکارگیری 
توصیه های کارشناســان جهاد کشاورزی از هر هکتار 27 تن زردآلوی 
ارگانیک برداشت کند.وی گفت: کیفیت خاک، استفاده از کود حیوانی 
و آبیاری به موقع باعث افزایش محصول شــده بگونه ای که شاخ برخی 
درختان به خاطر پرباری شکسته شده است.وی همچنین تغییر الگوی 
کشت و خدمات فنی و مشاوره ای کارشناسان را در دستور کار خود قرار 
داده است.بیشترین سطح زیر کشت زردآلو در مناطق آستانه، آهوانو و 

دیباج و از انواع جعفری، قوامی و خیمه ای است.
علیان نژاد مدیر جهاد کشاورزی دامغان هم گفت: میانگین برداشت 
زردآلو در این شهرستان از هر هکتار 18 تن و پیش بینی می شود 19 هزار 
و 800 تن زردآلو از باغ های این شهرستان برداشت شود. وی افزود: سطح 
باغ های زردآلو امسال نسبت به پارسال 120 هکتار افزایش یافته است.
زردآلوهای تولیدی دامغان به تهران و استان های شمالی ارسال می شود.

اســتاندار  امور عمرانی  معاون هماهنگی   
گلســتان گفت: وضعیت خلیج گرگان بحرانی 
است و ریزگردها و آلاینده ها دو تهدید جدی 

برای منطقه هستند.
رضــا مروتی اظهــار کــرد: نگرانــی در بخش 
آلایندگی هایی که وارد خلیج می شود خیلی بیشتر از 
سایر بخش هاست و نگرانی دوم ناشی از عدم فرصت 
برنامه ریزی برای مناطقی است که از دریا بیرون زده؛ 
ســرعت تبخیر به شدت افزایش یافته و دریا در حال 
خشک شدن اســت و هر لحظه امکان دارد با پدیده 

ریزگرد در منطقه مواجه شویم.
وی گفت: هرچند هنوز با پدیده ریزگرد در منطقه 
مواجه نشــده ایم اما اگر برنامه مدونی ایجاد نشــود، 
نگرانــی در این حوزه جدی اســت و باید مورد توجه 

قرار گیرد.
مروتی تصریح کرد: ســال گذشــته با همکاری 
ســازمان بنادر و کشــتیرانی مطالعات فاز یک خلیج 
گرگان و تالاب میانکاله انجام شد و با برداشت نمونه و 
اطلاعات از یک هزار نقطه وضعیت دریای خزر و خلیج 

گرگان از منظر شوری، کدورت، میزان رسوب گذاری 
و نوع رســوب و ... و به دست آوردن اطلاعات اولیه و 
جمع بندی آن ها؛ ضرورت تشکیل کمیته ملی نجات 
خلیج مشــخص شد و این کمیته به صورت قطعی و 

رسمی فعالیت خود را آغاز کرد.
معاون هماهنگی امور عمرانی اســتاندار گلستان 
با بیان اینکه همســو کردن همه دستگاه ها و تامین 
اعتبار مورد نیاز برای نجات خلیج گرگان هم یکی از 
دغدغه های ما بود، گفت: در حال حاضر مشاور انجام 
مطالعات مشــخص و شرح خدمات آن تعیین شده و 
با عقد قرارداد مشــاور موظف شده تا اوایل مردادماه 
اطلاعــات را به روز کند تا بتوانیم برنامه های کوتاه و 
میان مدت را تدوین کنیم. مروتی اظهار داشت: لایروبی 
دوره ای کانال هــای ورودی دهانه خلیج، بازگشــایی 
کانال خزینی از طریق خاکبرداری و لایروبی، احداث 
سازه های حفاظتی سنگی محافظ کانال های ورودی و 
انتقال آب از دریا و انتقال آب از نیروگاه نکاء به خلیج 
گرگان بخشــی از راهکارهای اولیه پیشنهادی برای 

نجات خلیج گرگان است.

وضعیت خلیج گرگان بحرانی است

بازرسی اصناف استان اصفهان گفت:  مدیر 
به دنبال کاهش تولید پیاز در اصفهان و کمبود 
آن شاهد وارد کردن 2۵ تن پیاز قاچاق از کشور 
پاکستان بودیم که این محموله در میدان میوه و 

تره بار کشف شد.
جواد محمدی فشارکی اظهار داشت: طی بازرسی 
به عمل آمده توســط بازرســان مدیریت بازرسی و 
نظارت اصناف استان از میدان مرکزی میوه و تره بار 
در اصفهان مقدار 25 تن پیاز خارجی قاچاق محصول 
کشور پاکســتان به ارزش 850 میلیون ریال کشف 
جمع آوری و جهت انجام ســیر مراحل قانونی تحویل 

مراجع قضایی شد.
وی از کشــف چهار هزار کیلوگرم پرتقال خارجی 
قاچاق در میدان میوه و تره بار این شهر به ارزش 240 
میلیون ریال خبر داد و گفت:  این پرونده جهت انجام 
ســیر مراحل قانونی تحویل مراجع قضایی شد. مدیر 
بازرســی اصناف استان اصفهان همچنین از کشف و 
ضبط حدود چهار تن و ســیصد کیلوگرم انواع میوه 
قاچاق شامل لیمو ترش و انبه خارجی در محل سایت 
پسماند اصفهان خبر داد و گفت:  این میوه جات پس از 
کشف و جمع آوری طی فرآیند فشرده سازی امحا شد.

ساری - خبرنگار کیهان:
در پایان مرحله اول چین دوم برداشــت برگ سبز چای، 
78هزار تن برگ ســبز چای از چایــکاران گیان و مازندران 

خریداری شد.
رئیس سازمان چای کشور ارزش اقتصادی این میزان برگ سبز چای 
را هــزار و 550 میلیارد ریــال اعلام کرد و گفت: تاکنون 810 میلیارد 
ریال بدهی به حساب چایکاران واریز و بقیه در روزهای آینده به حساب 

آنها واریز خواهد شد.
روزبهان افزود: قیمت تضمینی خرید برگ ســبز چای از چایکاران، 
درجه یک هر کیلو بیست و شش هزار و 242 ریال و درجه 2 هر کیلو 

چهارده هزار و 695 ریال خریداری می شود.
گفتنی است 28 هزار هکتار اراضی در گیلان و مازندران زیر کشت 
باغ چای اســت که در 3 چین بهاره، تابســتانه و پاییزه برداشــت و به 

کارخانه های چای خشک کنی شمال کشور تحویل داده می شود.

رشت- خبرنگار کیهان:
عملیات اجرایی بزرگ ترین مجتمع تجاری- تفریحی شمال 

کشور در بخش »خمام« شهرستان رشت آغاز شد.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان گیلان در مراسم آغاز 
عملیات اجرایی مجتمع تجاری- تفریحی »سیتادیوم« اظهار داشت: پروژه 
»سیتادیوم« در زمینی به مساحت 5 هکتار و با زیربنای حدود 84 هزار 
مترمربع توسط گروه طراح و معمار  YAP از معروف ترین طراحان تجاری 
اروپایی، براساس آخرین روش های ساخت مجتمع های تجاری- جهانی و 
طبق آخرین استانداردهای روز دنیا طراحی شده، به طوری که توانسته 

استانداردهای لازم برای برندهای معتبر را تأمین کند.
علی منتظری مدت اجرای این پروژه را 24 ماه عنوان کرد و افزود: 
میزان سرمایه گذاری این پروژه 250 تا 300 میلیارد تومان است که در 

فاز اول آن برای 500 نفر به طور مستقیم اشتغالزایی می شود. 
وی در ادامه با اشاره به امکانات مجتمع تجاری- تفریحی »سیتادیوم« 
گفت: هر طبقه از این مجتمع حدود 21 هزار مترمربع فضای ناخالص 
تجاری دارد که برای رفاه و اســتراحت بازدیدکنندگان طراحی شــده 
ضمن اینکه در هر طبقه 4 رســتوران و کافی شــاپ نیز برای رفاه حال 
استفاده کنندگان و افزایش سرزندگی محیط و تبدیل شدن به مقصدی 

برای گردشگران طراحی شده است.
اســتاندار گیــلان نیز در این مراســم با ضــروری خواندن جذب 
سرمایه گذار برای پروژه »سیتادیوم«، اظهار داشت: حضور سرمایه گذار 
در پروژه های خصوصی مسئله مهمی است و با توجه به اینکه این پروژه 
قابلیت جذب سرمایه گذاران خارجی و داخلی را دارد، سرمایه گذاران به 

طور جدی وارد عمل شوند.
محمدعلــی نجفــی همچنین بر ســرعت عمل در انجــام پروژه 
»سیتادیوم« تاکید کرد و افزود: رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت 
گیلان برای جلوگیری از مشکلات احتمالی به صورت هفتگی گزارشی 
از عملکرد این پروژه ارائه خواهد داد تا در صورت نیاز از طریق صندوق 
و سایر منابع مشکلات را برطرف ساخته و باعث تشویق و جذب سایر 

سرمایه گذاران شویم.

نماینده مردم سمنان، در مجلس شورای اسامی گفت: مانع 
قانونی برای انتقال آب دریا به این استان وجود ندارد.

احمد همتی افزود: در مجلس شــورای اسلامی فضای مثبتی برای 
اجرای این طرح ملی وجود دارد و مردم سمنان در انتظار بررسی و اعلام 

نظر کارشناسی سازمان حفاظت محیط زیست هستند.
طرح انتقال آب از دریای خزر به اســتان ســمنان  با بررسی های 
تخصصی، مشــکلات زیست محیطی از جنبه های مختلف کارشناسی 
شده و مراحل انتقال، نوع تصفیه، نمک زدایی و شیرین سازی و انتخاب 
بهترین مســیر انتقال بدون آسیب به درختان و شرایط زیست محیطی 

بارها مورد بررسی حوزه های مختلف قرار گرفته است.
نماینده مردم ســمنان گفت: تنها دلیل تاخیر در روند اجرای طرح 
بررســی نحوه انتقال و جلوگیــری از تخریب های احتمالی عرصه های 
طبیعی اســت.وی تصریح کرد: انتقال آب خزر به سمنان مصوب سفر 
هیئت دولت به اســتان است و به هیچ عنوان نباید نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی در اســتانهای دیگر با کارشکنی، درصدد جلوگیری از 
اجرای این طرح باشند.وی ادامه داد: انتقال آب خزر به استان سمنان در 
قالب طرح حاکمیتی انجام می شود و به یقین، اقدامات تعداد معدودی 
که درصدد احساســی کردن جامعه هستند، در اجرای طرح انتقال آب 
دریای خزر به ســمنان کاری از پیش نخواهند برد. همتی با تاکید بر 
اینکه همدلی خوبی بین دولت و مجلس برای اجرایی کردن این طرح 
وجود دارد و تمام ساز و کارهای قانونی و زیست محیطی در اجرای این 
طرح پیش بینی شده است، خاطرنشان کرد: سمنان با بحران کمبود آب 
دست و پنجه نرم می کند و اگر این چالش مهم در این استان ادامه یابد، 
در آینده نزدیک شاهد فرار جمعیتی از این منطقه از کشور خواهیم بود.

سرپرســت میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
شهرســتان یزد از مرمت و بازسازی قلعه تاریخی خویدک 

خبر داد.
 محمدرضا فلاحتی با بیان اینکه این روستا دارای یک قلعه بسیار 
بزرگ است که گویا این قلعه خود یک روستا است، افزود: این قلعه 
تاریخی که در مرداد ماه سال 84 در فهرست آثار ملی کشور به ثبت 
رسیده از جمله شاهکارهای کویر ایران است که با مصالح کاملًا بومی 
و با استفاده از روش ها و متد معماری سنتی کویر ساخته شده است.

وی ادامه داد: ســاخت و ساز فعلی بنا مربوط به دوران آل مظفر 
)قرن هشــتم هجری( اســت که در چندین مرحلــه نیز پس از آن 
تعمیراتی بر روی بنا انجام شده و در بعضی نقاط از جمله سقف یکی 
از اتاق ها خشت هایی با ابعاد معمول پیش از اسلام دیده شده که به 
احتمال قوی مصالحی است که در ساخت و ساز اولیه بنا در پیش از 
اسلام به کار برده شده و بعد از تخریب مجدد از همان مصالح برای 
تعمیرات دوباره بنا استفاده شده است.وی عنوان کرد: در کتب تاریخ 
یزد متعلق به قرن 9 و 10 هجری به این قلعه اشاره شده که می توان 
از »تاریخ جدید یزد و جامع مفیدی« نام برد. روســتای خویدک از 
توابع شهرســتان یزد است و در فاصله 20 کیلومتری یزد در مسیر 

جاده یزد - بافق قرار دارد.

قلعه تاریخی خویدک مرمت شد

اهواز - خبرنگار کیهان:
گفت:  خاتم الانبیاء)ص(  قــرارگاه  فرمانده 
مشکل آب خوزســتان با صحبت و سخنرانی 

حل نمی شود.
سرتیپ عبادالله عبداللهی در سفر به خوزستان و 
بررســی وضعیت پروژه آبرسانی استان افزود: مشکل 
آب خوزستان با صحبت و سخنرانی حل نمی شود. در 
دولت های دهم و یازدهم نیز تلاشهایی شد اما با وجود 
25 شــهر و بیش از 200 روستا و قریب به 5 میلیون 
نفر جمعیت مضاعف بر آن گرمای شدید و آلودگی های 

موجود این میزان کار کفایت نمی کند.
وی افــزود: امــروز رهبری دغدغه مســئله آب 

خوزستان را دارند.
وی خاطرنشــان کرد: متأســفانه تاکنون کار به 
صورت پراکنده صورت گرفته است که در مرحله اول 
باید چشم اندازی مدون در این رابطه تهیه شود تا آب 

سالم به دست مردم برسد.
وی منبع تأمین آب آشامیدنی سالم و با کیفیت 
برای مردم خوزستان را رودخانه دز عنوان کرد و افزود: 
احداث آبگیر تصفیه خانه خطوط انتقال و مخازن باید 
همزمان انجام شــود. اما در بازدید از پروژه آبرسانی 
غدیر متوجه شدیم مخازن احداث نشده و آب با هزینه 

بسیاری انتقال داده شده و هدر می رود.
وی با بیان اینکه قرارگاه خاتم الانبیا، از دانش فنی 
و توانمندی موردنیاز در این رابطه برخوردار اســت، 
خاطرنشــان کرد: قرارگاه آمادگــی دارد در صورت 
واگذاری اختیار کامل پروژه، مســئولیت انجام آن را 

تقبل کند.
فرمانده قرارگاه خاتم الانبیاء حل مشکل مالی پروژه 
آبرسانی را نیازمند بسته ای کامل شامل اوراق مشارکت، 
فاینانس و منابع قرارگاه عنوان کرد و گفت: عدم اتمام 
پروژه های شهری در تاریخ مقرر موجب بدبینی و سلب 

اعتماد شهروندان می شود.
وی افزود: این قرارگاه آمادگی کامل برای اجرای 
پروژه های زیربنایی در خوزستان و کمک به توسعه و 

آبادانی این استان را دارد.
عبداللهی با ابراز نارضایتی از شــرایط موجود در 
خوزســتان گفت: خوزستان پس از گذشت 36 سال 
از انقلاب همچنان از بدیهی ترین نیاز که آب اســت 
بی بهره مانده اســت. فرمانده قرارگاه خاتم الانبیاء از 
اعلام آمادگی قرارگاه برای انجام فاز دوم متروی اهواز 

در کمترین زمان خبر داد.

خرید 78 هزار تن برگ سبز چای
در شمال

آغاز ساخت بزرگ ترین مجتمع
 تجاری تفریحی شمال کشور

 در گیلان

نماینده مجلس:
مانعی برای انتقال آب دریای خزر

 به سمنان وجود ندارد

فرمانده قرارگاه خاتم الانبیاء)ص(:
مشکل آب خوزستان

با سخنرانی حل نمی شود

استاندار اعام کرد
افزایش 3 هزار هکتار

سطح زیرکشت برنج در مازندران

باغدار نمونه دامغانی در هر هکتار
 27 تن زردآلو برداشت کرد

مدیر بازرسی اصناف استان اصفهان اعام کرد
جمع آوری پیازهای

 پاکستانی قاچاق از میدان 
میوه و تره بار اصفهان

 فرماندار شهرســتان کوهرنگ واقع در استان چهارمحال 
و بختیاری با بیان اینکه این شهرســتان همچنان در محاصره 
ملخ هاست، خسارت ناشی از هجوم ملخ ها به مزارع کوهرنگ 

را 60 میلیارد ریال اعام کرد.
مرتضــی زمانپــور افزود: هجــوم میلیونها ملخ بــه مراتع، اراضی 
کشاورزی و باغ ها  اوایل اردیبهشت ماه سال جاری تاکنون، خسارت های 

جبران ناپذیری به این شهرستان وارد کرده است.
وی ادامه داد: در صورت تداوم این وضعیت، خسارت های بیشتری 

به اراضی این منطقه وارد می شود.
زمانپور تصریح کرد: میزان خسارت وارده به مدیریت بحران استان 
اعلام شــده و در انتظار راهکاری برای جبران خسارت به کشاورزان و 
دامداران منطقه هستیم. فرماندار شهرستان کوهرنگ با اشاره به اقدامات 
انجام شــده در خصوص کنترل آفت ملخ افزود: با وجود اقدامات انجام 
شــده و همراهی مردم در مقابله با ملخ ها، این آفت همچنان در حال 

پیشروی و آسیب زدن به مزارع این شهرستان است.

امام جمعه زابل گفت: به دلیل نبود هماهنگی 
و وحــدت بیــن 2 نماینده مردم سیســتان 
)شهرســتانهای زابل، زهک، هامون، نیمروز و 
هیرمند( در مجلس شــورای اسامی تاکنون 
فعالیت چشمگیری از آنان در کاهش مشکات 

منطقه دیده نشده است.
حجت الاســلام علی اکبر کیخا در نشست خبری 
با اصحاب رســانه تصریح کرد: انتظار می رود اقدامات 
نمایندگان مردم سیستان در مجلس شورای اسلامی 

اثرگذاری بیشتری در منطقه داشته باشد.
وی بیان کرد: مطالب ذکر شده در خطبه های نماز 
جمعه زابل هر هفته به دفاتر نمایندگان مردم سیستان 
در مجلس شورای اسلامی ارسال می شود اما حرکتی 

از سوی آنان تا کنون دیده نشده است.

وی افزود: پیگیری ها و فعالیت های 2 نماینده برای 
برطرف کردن مشــکلات مردم سیستان باید از سوی 

رسانه ها مطرح شود.
امام جمعه زابل تصریح کرد: با وجودی که اختلاف 
سلیقه سیاسی میان 2 نماینده مردم سیستان وجود 
دارد اما باید اصل بر خدمت به مردم و نظام گذاشــته 

شود.
حجت الاسلام کیخا با اشــاره به تصویب منطقه 
آزاد تجاری - صنعتی سیستان، تکمیل بزرگراه زابل 
- زاهدان، مدیریت صحیح مرز و بازارچه های مرزی، 
دپوی کالا، فعال شدن منطقه ویژه اقتصادی رامشار، 
پاس مرزی و موضوعات دیگر ادامه داد: متاسفانه در 
موارد ذکر شــده تا کنون هیچ تحولی صورت نگرفته 

است.

وی افزود: در حوزه جهاد کشاورزی، شیلات و احیاء 
کارگاه های تولیدی زود بازده در منطقه سیســتان از 
سوی دولت و سپاه پاسداران انقلاب اسلامی اقدامات 

و اشتغال زایی خوبی انجام شده است.
وی تصریح کرد: تخفیف در تعرفه برق زابل و تغییر 

آن به درجه یک در 6 ماه نخســت سال اقدامی خوب 
از سوی وزیر نیرو، اســتاندار سیستان و بلوچستان، 
فرمانداران و نمایندگان مردم سیســتان بود که قابل 

تقدیر است.
امام جمعه زابل گفت: اقدامات انجام شده در منطقه 
سیستان تا کنون حداقلی بوده و نیازمند اقدامات بزرگ 

و مستمر است.
حجت الاسلام کیخا از مسئولان وزارت امور خارجه 
و نمایندگان مردم سیستان در مجلس شورای اسلامی 
خواست تا ورود جدی تری به موضوع حقابه هیرمند 
داشته باشند. وی بیان کرد: افغانستان به عنوان کشوری 
نیازمند در همسایگی سیستان وبلوچستان قرار دارد 
که می توان بسیاری از نیازمندی های این کشور را از 

طریق مرز تامین کرد.

امام جمعه زابل:

نمایندگان مردم سیستان باید در کاهش مشکلات منطقه بیشتر تلاش کنند

ساری- خبرنگار کیهان:
۵6 مجوز بوم گردی در سطح استان در جهت گسترش صنعت 
توریســم در روستاهای مازندران با هماهنگی اداره کل میراث 

فرهنگی و گردشگری مازندران صادر شده است.
جان اله عبدی مدیرکل امور روستایی و شوراهای استانداری مازندران 
با بیان این مطلب گفت: دهیاران و شوراهای اسلامی روستاها برای جلب 
گردشگران اقدام به مرمت واحدهای مسکونی بلااستفاده کردند که نتیجه 
آن حضور گسترده گردشگران در سطح روستاهای مازندران بوده است.
وی توســعه طرح بوم گردی را موجب رونق کسب و کار و معیشت 
روستانشــینان به ویژه جوانان روستایی دانست.مدیرکل امور روستایی 
و شــوراهای استانداری مازندران خاطرنشان کرد: به تمامی روستاهای 
ســطح استان فراخوان داده ایم که زیرساخت های بوم گردی را با هدف 
جلب گردشــگران به وجود آورند. عبدی گفت: روســتای جنت رودبار 
رامسر به عنوان منطقه نمونه بوم گردی در دستور کار قرار گرفته و برخی 

از روستاهای استان که ظرفیت بوم گردی دارند شناسایی شده است.

مدیرکل امور روستایی مازندران:
صدور 56 مجوز بوم گردی
 در روستاهای مازندران

ملخ ها60 میلیارد ریال 
به مزارع کوهرنگ خسارت وارد کردند

پیرو درج اظهارات نماینده مردم شهرستان آبادان در مجلس شورای 
اسلامی با عنوان »جیره بندی آب در برخی روستاهای آبادان« در صفحه 
7 کیهان مورخ 21 تیر ماه سال جاری رئیس اداره روابط عمومی شرکت 
آب و فاضلاب روستایی خوزستان طی نامه ای اعلام کرد تعداد 79 روستا 
تحت پوشش شبکه آبرســانی امور آب و فاضلاب روستایی شهرستان 
آبادان قرار دارد، که با توجه به افزایش مصرف آب در فصل تابســتان 
بخشی از روستاهای ابوصدرین، ابوشانک، اراوه، طلیب و نهرکوت بدلیل 
افت فشار با قطعی آب مواجهند که این امور آب مورد نیاز اهالی شریف 
این روستاها را به طور مستمر و منظم از طریق تانکر سیار تأمین می کند.
گفتنی است با توجه به مشکل موجود پروژه افزایش دبی تأسیسات 
شهید درویش اروند کنار با همکاری آبفا شهری شهرستان آبادان تعریف 

شده و تا پایان شهریور ماه سال جاری به بهره برداری خواهد رسید.
با بهره برداری از این پروژه مشکل آب آشامیدنی روستاهای دهستان 

نصار بویژه روستاهای عنوان شده بطور کامل حل خواهد شد.

توضیحات شرکت آب و فاضلاب روستایی خوزستان 
به یک خبر

همدان- خبرنگار کیهان:
رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات استان گفت: برای اجرای 
»طرح معراج« و ترفیع گنبد و بارگاه امام حســین)ع(، بیش از 

ده هزار خشت طا به کار می رود.
محمدعلی بادامی در جمع خبرنگاران با اشاره به اینکه استان همدان 
با همکاری استان کرمان در اجرای این طرح مشارکت دارد، ادامه داد: 
کسانی که وجوهات و نذورات خود را برای این طرح اهدا کنند، اسامی 

آنها در پشت خشت ها حک می شود.
وی ســاخت صحــن عقیله بنی هاشــم، گســترش بین الحرمین، 
صحن الزهرا، ترفیع گنبد حضرت اباعبدالله الحسین)ع( و... را از طرح های 

مختلف این ستاد عنوان کرد.
رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات استان همدان از شناسنامه دار 
شــدن موکب ها برای اربعین، خبر داد و گفت: تاکنون 9 موکب استان 

همدان برای خدمت رسانی به زائرین اربعین حسینی تایید شده اند.
وی ابراز داشت: ستاد بازسازی استان همدان، از سوم تا 23 آبان ماه 
جاری، تامین اسکان و تغذیه 55 هزار نفر از زائرین حسینی را در مبادی 

ورودی)رزن تا اسدآباد(، لب مرز و کربلا، برعهده دارد.
بادامی با اشاره به اینکه 19 استان، برای اربعین حسینی از همدان 
عبور می کنند، اظهار داشــت: امســال با موافقت کشــور عراق، در 6 
کنسولگری مستقر در شهرهای کرمانشاه، تهران، تبریز، خراسان رضوی، 

خوزستان و کرمان برای زائرین اربعین حسینی ویزا صادر می شود.

استان همدان اسکان و تغذیه 55 هزار زائر 
اربعین حسینی را برعهده گرفت

شهرکرد - خبرنگار کیهان:
و  اســتان چهار محال  بهزیستی  مدیرکل 
بختیاری گفت: بیشــترین معلولیت و نوزادان 
دارای معلول در مناطق محروم این استان است.

محمد میرزایی در نشست با خبرنگاران عمده دلیل 
این معلولیت ها را ناشــی از ازدواج فامیلی در مناطق 
کمتر توســعه یافته و محروم این استان اعلام کرد و 
افزود: در این خصوص طرحی تهیه و اجرا شده است.

وی این طرح را طرح پیشگیری و غربالگری از بروز 
معلولیت و تولد نوزادان معلول اعلام و اضافه کرد: در 
این خصوص مشاوره  های پیش  از ازدواج اجرا و رشد 

معلولیت در استان کنترل شده است.
وی ادامــه داد: در راســتای کاهــش معلولیت، 
طرح های تنبلی چشم )آمبیلوبی(، غربالگری شنوایی 
نوزادان و کشت حلزون در بدو تولد در استان در جریان 
اجرا است و استان چهارمحال و بختیاری در این موارد 

از استان های موفق در کشور است.
وی با اشــاره به اینکه 32 هزار معلول در اســتان 
وجود دارد اشــتغال و مســکن معلولان استان چهار 
محال و بختیاری را از مهمترین مســائل و مشکلات 
آنان توصیف کرد و اظهار داشــت: سالانه 10 درصد 
از جامعه معلــولان با اجرای طرح هــای حمایتی از 
جمله ایجاد اشتغال و تامین مسکن از چرخه حمایت 

بهزیستی خارج می شوند.
مدیرکل بهزیستی اســتان ادامه داد: برای تامین 
مســکن مددجویان تحت پوشش در مناطق شهری، 
روســتایی و خانواده های تک معلول به ترتیب 300، 
180 و 60 میلیون ریال تسهیلات بلاعوض پرداخت 

می شود.

تبریز- خبرنگار کیهان:
دبیر اجرایی خانه کارگر تبریز با انتقاد شدید 
از عدم رســیدگی به مشــکات و اعتراضات 
به  توجه جدی مسئولان  کارگری، خواســتار 
مشکات کارخانه بلبرینگ سازی تبریز و عدم 

پرداخت حقوق کارگران آن شد.
»کریم صادق زاده تبریزی« گفت: مشــکلات این 
کارخانه از زمان واگذاری به بخش خصوصی شــروع 

شد و اکنون مسئولان رسیدگی نمی کنند.
وی افــزود: کارخانه بلبرینگ ســازی تبریز، تنها 
تولیدکننده انحصاری بلبرینگ در ایران می باشد که 

پس از واگذاری، مشکل مدیریتی پیدا کرده است.
صادق زاده یادآور شد: این امر مربوط به عدم توجه 

به مسئله اهلیت نداشتن مالک کارخانه است.
وی از تخلفات مالک بلبرینگ سازی خبر داد و افزود: 
وضعیت به گونه ای تأسف بار بود که اواسط آبان سال 
95 معاون استانداری از دستگیری مالک بلبرینگ سازی 
تبریز به دلیل تخلفات متعدد و بی توجهی به تذکرات 
کمیسیون کارگری و شــورای تأمین تبریز خبر داد. 
مالک این کارخانه، اقدام به واردات بلبرینگ از چین و 

عرضه آن به بازار بنام بلبرینگ تبریز می کرد که خیانت 
به صنعت آذربایجان و کشور است و مسئولان باید به 
این مشکلات رسیدگی کنند. سازمان خصوصی سازی 
چرا توضیحی در خصوص چگونگی واگذاری این واحد 
نمی دهد و مسئولان چرا در قبال تخلفات واگذاری ها، 
سکوت کرده اند. وی افزود: بسیاری از کارگران بلاتکلیف 
کارخانه حقوق دریافت نکرده اند و بناچار به کارهای 

ساختمانی روی آورده اند.
دبیر اجرایی خانه کارگر تبریز خواســتار توجه و 
جدیــت نمایندگان آذربایجان شــرقی در مجلس به 
این مشــکل شد و از آنان خواســت تا مانند کارخانه 
ماشین ســازی تبریز در بحث کارخانه بلبرینگ سازی 
این شــهر نیز وارد عمل شوند تا مشکل کارگران حل 
شود. وی همچنین از قوه قضائیه خواست تا از حقوق 

کارگران دفاع و متخلفین را مجازات کند.
صادق زاده با اشــاره به این که تا پیش از سال 91 
محصولات بلبرینگ ســازی تبریز همیشه به صورت 
پیش فروش، به فروش می رســید افزود: این کارخانه 
اکنــون فقــط 190 کارگر دارد که حقــوق آنها نیز 

پرداخت نمی شود.

مدیرکل بهزیستی استان:

بیشترین معلولیت های 
چهارمحال و بختیاری 
در مناطق محروم است

دبیر اجرایی خانه کارگر تبریز:

مسئولان به وضع اسفبار بلبرینگ سازی تبریز 
رسیدگی کنند


